
Skolebestyrelsesmøde, Svartingedal

Dagsorden Deltagere: Allan, Britta, Nanna, Helle A, Helle
Torsdag d. 24/1 2019 K, Peter, Simone, Sofie, Sofie C, Lotte

kl. 17.00-20

Punkt Beskrivelse Referat

1. Nyt fra HKH og Nyt fra KNY Der er 4 pædagoger der er tilbudt nye stil¬
linger på mindre timetal.

Det er nyt skema, det starter 1. feb.

Bytinget har ønsket at gi e en gave til sko¬
len, og det er foreslået, at de køber gynger
til den gamle legeplads.

Espen har været på besøg på skolen, og
der er igen talt om skoles ønske om over¬
bygning.

Allan og Helle har været til byggemøde, det
er udbudt til 6 forskellige firmaer, og det
billigste bliver valgt.

Der er overvejelser om at få lov til at gå i
SFO i 4.kl.

2. Nyt fra elevrådet Toiletter: blomster/duftblokke til pi¬
gerne og plakater til drengene.
Bornholms fælles elevråd har møde
på mandag om tal ordentlig kam-
pange.
Legepatrulje: fungerer bedst de før¬
ste 2 dage, derefter melder eleverne
fra.

Venskabsklasser: forslag om hygge-
dage, fx svømmehal, klippedage,
Fx kunne man bruge de halve skole¬
dag som hyggedage.
Tal pænt kampagne, h ordan taler
de forskellige klasser til hinanden.
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4.

5.

Gennemlæsning og godken¬
delse af principper

Evt.og
Unders rivelse af referat

Om Aula

6.

Det bliver taget op på næste møde.

Princip for samarbejde mellem skole og
hjem. Gennemgået og godkendt

Princip for området IT og medier på Svar¬
tingedal. Gennemgået og godkendt.

Princip for sponsorater på Svartingedal
skole. Gennemgået og godkendt.

Princip for samarbejdet med de lokale for¬
eninger og lokalsamfund. Gennemgået og
godkendt.

Princip for lejrskoler på Svartingedal skole.
Gokendes som info på hjemmesiden.

Princip for motion og bevægeisse.
Gennemgået og godkendt.

Princip for vikardækning på Svartingedal
skole. Godkendes som info på hjemmesi¬
den.

Maria Løvenstrøm fra IT fortæller om Aula.
Folkeskolen skal gøres mere digital og Aula
og Minuddannelse skal kunne være tilgen-
geligt for forældre på samme platform.
Aula skal være genkendeligt og nemt at gå
til.
Det kommer også til at erstatte Tabulex i
SFO-en.

Opgave: hvordan er skolens kommunikati-
ispolitik? Sende det retur til Heidi.
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